

## Wästernäs byamän

Styrelsemöte onsdagen den 2 februari 2022

Plats: hos Michael Jansson och via Teams

Närvarande: Anders Danielsson, Anton Garner, Michael Jansson, Olof Mundt-Petersen och Anna D Sjöqvist och via Teams Jennie Åkerlund och Fredrik Stridh. Avgående ordförande Mats Hoflund var med för att överlämna några ärenden liksom Lars Stridh via Teams.

1. **Mötets öppnande.** Anders Danielsson öppnade mötet.
2. **Val av ordförande för mötet.** Till ordförande valdes Anders Danielsson. Anders hälsade mötesdeltagarna välkomna till dagens möte. Anders presenterade dagordningen som hade skickats ut i förväg.
3. **Val av sekreterare.** Till sekreterare valdes Anna D Sjöqvist.
4. **Val av justerare.** Till att justera dagens protokoll valdes Anders Danielsson.
5. **Föregående protokoll.** Första mötet för den nya styrelsen. Vi följde först upp de punkter där Mats H och Lars S informerade, främst punkt 8, 9 och 12. Se nedan.
6. **Ekonomi. Bankkonto.** Protokoll från konstituerande möte är klart. Styrelsens nye kassör Anton Garner går till Roslagens sparbank för att få tillgång till byns konton och ge sig själv och ordförande rätt att teckna föreningens transaktioner. Anton träffar även förre kassören Kerstin Mundt-Petersen för överlämning. Diskussion om huruvida vi ska anlita någon för att hjälpa till att hålla i byns ekonomi. Frågan följs upp vid nästa möte.
7. **Planering för vägunderhåll och pågående arbeten.** *Mötesplatser* längs vägen. Stolpar, markfästen och det som behövs finns hos Mats. Vi behöver bekräfta valda platser med Herman Sjöqvist innan arbetet utförs. Vägfogde Johan gör i ordning mötesplatserna och arbetet är planerat till senare i vår.

*En dikning* finns kvar att utföra – vid infarten. Därefter diskussion/tal om olika vägfrågor.

*Till nästa möte tas vägkartan fram; Jennie, Michael, Anders och Johan. Dessa ansvarar även för att ta fram budget för vägen och underhållsplan. Diskussion om att separera kostnaden för det löpande underhållet från reparationskostnader. Femårsplanen uppdateras till nästa möte. Ansvariga är Jennie, Michael och Anders som gör det efter samråd med vägfogden Johan Eriksson.*

Vidare diskussion om jäv och vad vägfogden gör löpande. Vi behöver en tydlig arbetsbeskrivning.

Skylt vid infarten när det är tjällossning måste följas och gälla lika för alla.

Även *tung trafik* diskuterades och hur den påverkar vägen både i vardagen och vid nybyggen. Stort slitage vid familjen Armonis nybygge. Frågan har varit uppe vid tidigare möten och Johan Eriksson fick av förra styrelsen uppdraget att tala med Nino. Finns ännu ingen återkoppling från Johan om att detta är gjort. Jennie, Michael och Anders talar med Johan och med Nino Armoni angående slitage och påverkan på vägen.

Lasse Granberg har kontaktat Mats angående nytt avtal. Avgiften är höjd från den 1 januari. Anders har varit i kontakt med Granberg.

Lasse Eriksson och *bryggrampen*. Lasse gör arbetet så snart det går.

Anders undrade angående *vägprojektet i kurvan* som är budgeterat för i år. Mats redogjorde för beslutet, sprickor i vägen som behöver byggas upp. Vägen är i dåligt skick.

8. **Uppnäs och IP Only. Mats och Lars informerar.** Lars via Teams informerade om läget med IP Only, som han varit i kontakt med under längre tid. IP Only ska åtgärda grävningen, som behöver göras om. Se tidigare protokoll. Det är en ny kontaktperson på IP Only. Lars erbjöd sig att hålla fortsatt kontakt med företaget och mötet tackade för det. Lars rapporterar om läget vid nästa styrelsemöte.

Mats och Lars har under året haft kontakt med representanter från Uppnäs, som fortfarande är med i vår förening. Uppnäs önskar mer insyn i vårt arbete, vilket också Mats förordar. De önskar i år få betalningen uppdelad i två delbetalningar, vår och höst, och att fakturan skickas till ordförande Göran Rosvall. Mats och Lars erbjöd sig att fortsätta dialogen med Uppnäs för att tillsammans med dem göra ett förslag till stadgeändring där de blir fullvärdiga medlemmar. *Extra årsmöte* i sommar där nya stadgarna tas upp. Styrelsen ordnar kallelse till detta extra årsmöte. Uppnäs tar upp stadgarna på sitt årsmöte i augusti.

9. **Avtal med Petter Brolin 1:68 ang nyttjande av vägen.** Tidigare ordförande Mats informerade om läget. Fraktavtal finns men Petter Brolin vill inte skriva på. Han har betalat besiktningen av vägen som gjordes innan timmertransporten från hans mark. Han ska betala anslutningsavgift till byn för de hus han bygger.

10. **Mötesplatsskyltar.** Se punkt 7.

11. **Farthinder.** Vi skjuter på frågan tills vidare.

12. **Röret vid Maria Gilles tomt. Är det lagat?** Inte klart. Fri framfart i röret men spolning och brunn behöver göras. Arbetet görs i vår.

13. **Övriga frågor. Gamla träd längs vägen.** Hur agerar vi när det stormar och träd faller över vägen? Micke kollar vem som får använda motorsåg på samfällad mark. Tar frågan till nästa möte. *Ångbåtsbryggan.* Avlastning och pålastning från

bryggan sker. Vem kollar om de som använder bryggan betalar/har tillstånd?  
Frågan diskuterades men inget beslut.

**14. Nästa möte.** Nästa möte blir onsdagen den 9 mars kl 19 hos Micke Jansson.  
Micke ordnar med fika och Olof med Teamslänk.

**15. Mötet avslutas.** Anders avslutade mötet. Tack för att vi fick vara hos Micke och tack till Olof för god förtäring.

Vid pennan/datorn

Justeras



Anna D Sjöqvist



Anders Danielsson